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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2020-10-23 kl. 10.45-12.00 

Nya Rådhuset i Ystad 

 

 

Närvarande: Hans-Olof Höglund, Kenneth Strömbeck, Karin Bergendal, Tina Bergström-

Darrell, Peter Bentzer, Qalinle Dayib, Mats Arnoldsson (tom § 9) 

Adjungerade: Valentina Zülsdorff, Maria Adolfsson, Annika Bråhäll, Therese Parodi, Vibeke 

Lirås 

 

Anmält förhinder: Christian Holst, Ronny Hammar, Mikael Ulvholt, Johan Dahl 

 

Ej anmält förhinder: Sven Sassersson 

 

1. Mötets öppnande 

Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Kenneth Strömbeck tillsammans med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Mötet beslöt att godkänna dagordningen.  

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Mötesprotokollet från den 2020-08-21 genomgicks och lades till handlingarna 

 

5. Ekonomi 

På företagskontot finns 230.884,79 kr och på recipientkontot 161.561,00 lr. 

Övergödningsprojektet till den 20 oktober fakturerats med 142.530 kr. Det är använt 

125.000 kr plus 17.530 kr som tagits från vattenrådets recipientkonto. 

 

6. Nya medlemmar 

Mötet beslöt att godkänna Elisabeth Logård, medlem i naturskyddsföreningen i 

Tomelilla samt Anita Ullmann som representerar Vetonu. 
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7. Remisser 

Till dagens möte fanns inga remisser att behandla. 

 

8. Leader projektet 

Valentina informerade styrelsen att hon kommer att skicka ut nyhetsbrev framöver tills 

projektet är avslutat. I november blir det vandring i Rörums Södra å. 

 

9. LOVA-gemensam samordnare 

Therese framförde en presentation om vad som är på gång nu. Projekt Holmabäcken 

samt Stenbybäcken kan vara projekt att jobba med för Therese och Johan. När det 

gäller Holmabäcken behövs det sökas tillstånd för utredningen hos Mark- och 

Miljödomstolen efter det finns stora dikesbolag längs sträckan. Therese informerade 

om ev. andra projekt som Klammersbäck där 5 markägare har sagt ja. Örupsån samt 

Onslunda Mosse är också tänkbara projekt. Markägare hör av sig, tills idag har 11 s.t. 

markägare i Tomelilla och Simrishamn hört av sig och de vill göra våtmarker. 

Åtgärdssamordnarna sprider information via YA, Radio Ksd, Hemsidor och via våra 

kommuner.  

Styrelsen beslöt att starta projektet Holmabäcken, Länsstyrelsen är redan involverad. 

 

10. Övriga aktiviteter 

Beslöts att ÖVR söker pengar hos Länsstyrelsen för att genomföra samrådsmöten för 

fördjupning av förvaltningsplanen och åtgärderna som presenteras samt att diskutera 

synpunkter på samrådsmaterialet. Samrådet pågår 1 november 2020 till 30 april 2021. 

Kenneth Strömbeck lyfte återigen frågan om fiskräknare att detta borde utredas 

eftersom markägare har hört av sig. Valentina återkommer med utkast för att lösa 

frågan. Hans-Olof pratar med Per på styrgruppsmötet den 13 november. 

 

11. Bordlagda ärenden 

Det fanns inga bordlagda ärenden för behandling. 

 

12. Firmatecknare 

Annika Bråhäll tackades för sina insatser som kassör, Annika har numera anställning i 

VA bolaget, Tomelilla och Simrishamn. 

Maria Adolfsson tar över som kassör. 

Styrelsen beslöt att utse Maria Adolfsson till firmatecknare för ÖVR tillsammans med 

Hans-Olof Höglund. De tecknar var för sig. 

 

13. Övrigt 

Ingenting fanns under punkten. 

 

14. Nästa möte 

Beslöts att nästa möte hålls den 4 december 2020 och platsen blir Tomelilla. 

 

15. Avslutning 

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

Hans-Olof Höglund    Kenneth Strömbeck 

 

  

                          

 

 

 


